



# News Release

Spokesperson:

A.P. Chen  
Chief Finance Officer

## For June 2011, D-Link Announced its Monthly Global Unaudited Revenue of NT\$2,865mln, Up by 5.4% MoM, Down by 2.1% YoY due to Currency Fluctuation

Taipei, July 9, 2011 - D-Link today announced its global monthly unaudited revenue of US\$99.1mln for June 2011, up 5.2% MoM, or up 9.4% YoY. In Taiwan dollar terms, D-Link's global monthly unaudited revenue was NT\$2,865mln, up 5.4% MoM, but down 2.1% YoY due to currency fluctuation. As for the YTD June 2011 figures, D-Link reported its consolidated unaudited revenue of US\$541.7mln, up 7.3% YoY, or NT\$15,823mln, down 1.9% YoY due to currency fluctuation.

友訊科技一〇一〇年六月自結全球營收新台幣二十八億六仟伍佰萬元，  
較上月成長5.4%，因匯率轉換因素，故較去年同期下滑2.1%

友訊科技今日(100年7月9日)公佈自行結算的100年6月全球營收為美金9仟9佰1拾萬元，較上月成長5.2%，較去年同期成長9.4%。以新台幣計算，100年6月全球營收則為新台幣28.65億元，較上月成長5.4%，因匯率轉換因素，故較去年同期下滑2.1%。累計100年6月為止，友訊科技自結全球營收為美金5億4仟1佰7拾萬元，較99年成長7.3%。以新台幣計算，為新台幣158.23億元，由於匯率轉換因素，故較99年微幅下滑1.9%。

### D-Link Corp. June 2011 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	06/10	YTD/10	06/11	YTD/11
Global Consolidated	90.6	505.0	99.1	541.7

  

	NT\$ mln			
Net Sales	06/10	YTD/10	06/11	YTD/11
Global Consolidated	2,926	16,130	2,865	15,823

All figures: unaudited